
      Protokół z XIV Sesji 

      Rady Dzielnicy XVII, 

      „Wzgórza Krzesławickie”, 

      os. Na Stoku 15 

      z dnia 28 listopada 2019r. godz. 1800 
 

 

 

Porządek obrad XIV Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji  

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

4.1 ustawienia „szykan” na ul. Kantorowickiej 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  

ML-07.7123.813.2019.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem  

ML-07.7123.826.2019.BS 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  

ML-07.7123.853.2019.AD 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem  

ML-07.7123.857.2019.AT 

 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 osób) XIV sesję otworzył Zastępca Przewodniczącego Rady 

Dzielnicy XVII Pan Leszek Zaleński witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 
Prowadzący obrady poinformował Członków Rady Dzielnicy, że  wpłynął wniosek podpisany przez 

½ statutowego składu Rady o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały sprawie 

rezygnacji z członkostwa w Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy 

XVII Wzgórza Krzesławickie. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały został przyjęty 

jednogłośnie pozytywnie 

Przedstawiony projekt porządku obrad Członkowie Rady przyjęli bez uwag jednogłośnie pozytywnie  

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
 

ad. 4.1 ustawienia „szykan” na ul. Kantorowickiej 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustawienia „szykan”  

na ul. Kantorowickiej 

 



ad. 4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-07.7123.813.2019.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-07.7123.813.2019.BS 
 

ad. 4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-07.7123.826.2019.BS 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Wpłynęła poprawka p. Pawła Mleczki, aby we wszystkich pozostałych projektach uchwał w tej 

sprawie zastąpić słowo „mieszkalnego” słowem „socjalnego” zgodnie z treścią pism Wydziału 

Mieszkalnictwa. Poprawką została przyjęta w głosowaniu: za - 16, przeciw – 1, wstrzymała się - 1 

osoba. 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-07.7123.826.2019.BS w głosowaniu: za – 

17, przeciw – 0, wstrzymała się 1 osoba. 
 

ad. 4.4 zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-

07.7123.853.2019.AD 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-07.7123.853.2019.AD 
 

ad. 4.5 zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-07.7123.857.2019.AT 

Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-07.7123.857.2019.AT 
 

ad. 4.6 rezygnacji z członkostwa w Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 

Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 

oraz Komisji Rewizyjnej 

Pani Jadwiga Kolasa złożyła poprawkę do projektu uchwały o dopisanie paragrafów porządkujących 

poprzednie uchwały Rady Dzielnicy XVII w tej sprawie. Następnie głos zabrali: p. A. Zdziebko  

p. W. Wojnarski, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik.  

Poprawka p. J. Kolasa została odrzucona w głosowaniu:  za - 1, przeciw – 13, wtrzymało się – 3.  

1 osoba opuściła obrady Sesji.  

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w głosowaniu: za – 16, 

przeciw – 0, wtrzymało się – 1. 
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pan W. Czyż podziękował członkom Komisji Praworządności za dotychczasową współpracę. 

Prowadzący obrady p. Leszek Zaleński: 

-  zaprosił zebranych na uroczystość pn. „Anioł w Dzielnicy XVII” organizowaną w dniu 01.12.2019r   

   przez MOPS w Zesławicach 

- przedstawił pierwszy numer bezpłatnej gazetki wydawanej przez społeczność os. Zesławice  

   i Kantorowice 

- w imieniu Zarządu zaprosił zebranych na spotkanie Wigilijne na dzień 19.12.2019r w MDK Fort 49  



 

Następnie głos zabierali: p. W. Wojnarski, p. J. Kolasa, p. A. Zdziebko, p. P. Mleczko. 

 

Pan W. Wołoch poruszył problem odpadów zostawianych przy pojemnikach do selektywnej 

segregacji śmieci „tzw. „dzwonach”. Głos w tej sprawie zabrali również: p. L. Zaleński,  

p. P. Mleczko, p. K. Frankiewicz, p. J. Kawa, p. J. Kolasa 

 

p. L. Zaleński poinformować zebranych o spotkaniach z Panią Prezydent Anną Korfel – Jasińską w 

sprawie  zagospodarowania budynku szkoły po Gimnazjum 43 oraz z Prezydentem A. Kuligiem w 

sprawach nakładki na ul. Kocmyrzowskiej oraz przyszłorocznego budżetu Miasta.   

 

Następnie Przewodniczący obrad podał terminy posiedzeń Komisji w miesiącu grudniu 2019r. : 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej –  5 grudnia 2019r  

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego – 3 grudnia 2019r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – 9 grudnia 2019r  

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego – 4 grudnia 2019r   

Komisja Spraw Mieszkaniowych – 12 grudnia 2019r   

Komisja Ochrony Środowiska  - 11 grudnia 2019r.  

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych  - 12 grudnia 2019r.  

Kolejna XV Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 19 grudnia 2019r. na godz. 17:30 

w Młodzieżowym Domu Kultury Fort 49 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący obrad Pan Leszek Zaleński o godz. 19:15 

zamknął posiedzenie XIV Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Leszek Zaleński 


